

Title (en)  
MOBILE TELEPHONE SYSTEM.

Title (de)  
BEWEGLICHES FERNSPRECHERSYSTEM.

Title (fr)  
SYSTEME TELEPHONIQUE MOBILE.

Publication  
**EP 0231290 A1 19870812 (EN)**

Application  
**EP 86904733 A 19860721**

Priority  
AU 154785 A 19850719

Abstract (en)  
[origin: WO8700718A1] An interface apparatus (3, 4) suitable for use with a mobile telephone system which includes a base set (2) and a radio transceiver (1), for converting the telephone system to multimode use. The interface apparatus comprises a control unit (3) for selecting various modes of operation of the system and a main unit (4) associated with the control unit. The main unit includes switching means (9) for receiving input, output and control signals passing between the base set (2) and the transceiver (1) and buffer means (11) associated with the switching means (9) for buffering the signals. The switching means (9) operates under command of the control unit (3) for selecting at least one of the modes of operation.

Abstract (fr)  
Une interface (3, 4) destinée à être utilisée avec un système téléphonique mobile comprend un appareil de base (2) et un émetteur-récepteur radio (1) conçus pour permettre au système téléphonique d'être utilisé en mode multiple. L'interface comprend une unité de commande (3) destinée à sélectionner les divers modes d'utilisation du système et une unité principale (4) associée avec l'unité de commande. L'unité principale comprend des organes commutateurs (9) destinés à recevoir des signaux d'entrée, de sortie et de commande passant entre l'appareil de base (2) et l'émetteur-récepteur (1) et un séparateur (11) associé avec les organes commutateurs (9) pour séparer les signaux. Les organes commutateurs (9) fonctionnent sous la commande de l'unité de commande (3) afin de sélectionner au moins un des modes d'utilisation.

IPC 1-7  
**H04Q 7/02**

IPC 8 full level  
**H04M 1/60** (2006.01); **H04M 1/725** (2006.01); **H04W 88/02** (2009.01)

CPC (source: EP)  
**H04M 1/6083** (2013.01); **H04W 88/02** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 8700718A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8700718 A1 19870129**; EP 0231290 A1 19870812

DOCDB simple family (application)  
**AU 8600207 W 19860721**; EP 86904733 A 19860721